

香港理工大學教職員協會會員優惠 Exclusive Corporate Offer for PUSA members

EXCLUSIVE

21 Nov – 22 Nov 2018

PUSA Office VA204

10:00am – 6:00pm



0.01% up to 高達


1.68% p.a. for 6 months#

港元活期推廣儲蓄年利率長達6個月#

- Free selection of banking plan
自由選擇綜合理財服務
- Wavier of minimum balance requirement
豁免最低存款結存





Welcome Offer up to **\$2000** Cashback
#迎新禮遇高達\$2,000現金回贈#

- Up to 2% unlimited cash rebate
高達2%無上限現金回贈#
- Extra HK\$ 100  coupon (New to Card & Upfront Full Doc of application)
交齊文件全新信用卡客戶可享額外港幣\$100星巴克禮卷




Up to **40,000**# 

- Welcome offer up to 40,000 
迎新禮遇高達40,000 
- Lowest as HKD 4 for 1  in spending
享全年低至HK\$4 = 1 



Up to **\$2,500** Cashback

- Up to  2,000 or HKD200 Cash Rebate per successful referral on Salary BonusPack

每成功推薦一位「出糧升級組合」客戶可獲高達  2,000或HK\$200




稅季貸款

Tax Season's Personal Instalment Loan

- 0% handling fee手續費
- APR as low as 2.18%
實際年利率低至2.18%
- Max loan amount up to 18 times of monthly income or HK\$2,500,000 最高貸款額高達月薪18倍或港幣2,500,000



Up to **285,000**# 

Welcome Privileges Priority Banking Plan to earn up to 285,000  / HK\$ 6,000 cash rebate

全新「優先理財」客戶可獲高達 285,000 /港幣6,000 現金回贈



Salary BonusPack Offer for

From 24 September 2018 to 31 December 2018, both dates inclusive (“**Promotion Period**”), upon successfully signing up for Bonus Payroll Account and using the Bonus Payroll Account for our auto-payroll services, you can enjoy the following enticing privileges:

Promotional Savings Interest Rate Offer for New-to-Bank Clients^{1,2,3,4}

Signing up for a Banking Plan and the BP Account with the Bank simultaneously may enjoy up to **1.68% p.a. HKD Promotional Savings Interest Rate** for the Bonus Payroll Account as follows:

Banking Plan	HKD Promotional Savings Interest Rate
Priority Banking	1.68% p.a.*
Premium programme	1% p.a.*
Easy Banking	

* For deposit balance of up to HKD5,000,000 in the BP Account for the first 6 months starting from the next business day after the Eligible Client has first used the BP Account for auto-payroll services with the Bank.

Bonus Payroll Account Welcome Offer^{1,2,5}

Monthly Salary Range (HKD)	80,000 or above	20,000 to below 80,000	5,000 to below 20,000
Asia Miles ⁶	▲6,000	▲3,000	▲1,000
OR			
Cash Rebate (HKD)	600	300	100

Fee Waiver Offer and Banking Plan Offer^{1,2,5,7}

Newly sign up for the Banking Plan to enjoy a First 4-Quarter Maintenance Fee Waiver and the following offers:

- (i) **3,000 Asia Miles⁶ or HKD300** cash rebate for Priority Banking clients;
- (ii) **2,000 Asia Miles⁶ or HKD200** cash rebate for Premium clients;
- (iii) **Perpetual Maintenance Fee Waiver** for Easy Banking clients.

Autopay Bill Payment Services Set Up Welcome Offer^{1,2,8}

Number of Autopay Bill Payment Services Successfully Set Up	5 or above	4	3	2	1
Asia Miles ⁶	▲6,000	▲4,000	▲3,000	▲2,000	▲1,000
OR					
Cash Rebate (HKD)	600	400	300	200	100

Sign Up Offer

	Priority Banking	Premium programme	Easy Banking
Instant Reward (HKD)	50 Cash Voucher		
Payroll Reward (HKD)	1,000 Cash Rebate	600 Cash Rebate	N/A

Standard Chartered Credit Card Welcome Offer

New Cardholders⁹ who have applied for the principal card of Standard Chartered Credit Card¹⁰ and fulfilled relevant requirements will receive a **welcome offer**¹¹. In addition, the first year annual fee will be waived.

Please bring along the original of the following documents for account opening and credit card application:

- Identification Document bearing your photograph
- Residential Address Proof Document with your name
- Your Income Proof (if applicable)

For appointment or details of the promotion, please don't hesitate to contact

or visit us for Salary BonusPack opening at

To borrow or not to borrow? Borrow only if you can repay!

EBRM Staff ID:

Remarks:

1. Only applicable to Client who has not used the auto-payroll services of Standard Chartered Bank (Hong Kong) Limited (the "**Bank**") within the past 12 months prior to the date of signing up for the Bonus Payroll Account ("**BP Account**").
2. Only applicable to Client who uses the BP Account for our auto-payroll services within the first 2 months from the opening date of the BP Account.
3. This offer is only applicable to Eligible Client who does not maintain any deposit account whether in his/her sole name or jointly with others with the Bank in the preceding 12 months prior to the commencement date of Promotion Period.
4. This Offer is not applicable to payroll deposit through any types/means of standing instruction.
5. Eligible Client must fulfil the Monthly Salary requirement.
6. Eligible Client must successfully register in the Designated Webpage with a valid Asia Miles membership account in the name of Eligible Client and other details as required within 24 September 2018 to 31 October 2018 (If the BP Account or the relevant Banking Plan is signed up between 24 September 2018 to 30 September 2018) or 1 October 2018 to 31 January 2019 (If the BP Account or the relevant Banking Plan is signed up between 1 October 2018 to 31 December 2018), both dates inclusive.
7. Eligible Client must sign up for the relevant Banking Plan.
8. Eligible Client must successfully set up one or more Autopay Bill Payment Services within the first 2 months from the opening date of the BP Account.
9. "**New Cardholders**" are applicants who must not currently hold and have not cancelled any principal card of Standard Chartered Credit Card or MANHATTAN Credit Card issued by the Bank in the past 6 months from the date of approval of their application for principal card of the Standard Chartered Credit Cards.
10. Annualised Percentage Rate ("**APR**") of Standard Chartered Credit Cards for retail purchase ranges from **31.73%** to **33.41%**; annual fee ranges from **HKD1,800** to **HKD2,400**. An APR is a reference rate which includes the basic interest rate and other fees and charges of a product expressed as an annualised rate.
11. Standard Chartered Credit Card Welcome Offer is subject to the relevant Terms and Conditions. For details, please refer to the "Important Information and Terms and Conditions for Application of Standard Chartered Credit Card" leaflet or contact any of the Bank's staff.

Terms and Conditions apply. For details, please refer to the promotional materials and related Terms and Conditions.

可享「出糧升級組合」優惠

由2018年9月24日至2018年12月31日，包括首尾兩天（「推廣期」），成功開立「渣打紅利出糧戶口」並透過「渣打紅利出糧戶口」使用本行自動轉賬出糧服務，可享以下精彩優惠：

全新渣打客戶推廣儲蓄年利率優惠^{1,2,3,4}

於本行開立「渣打紅利出糧戶口」時同時開立綜合理財服務，其「渣打紅利出糧戶口」可享高達**1.68%港元推廣儲蓄年利率**如下：

綜合理財服務	港元推廣儲蓄年利率
「優先理財」	1.68%年利率*
「Premium理財」	1%年利率*
「快易理財」	

*合資格客戶首次成功透過「渣打紅利出糧戶口」使用本行自動轉賬出糧服務後第二個工作天起6個月及適用於其「渣打紅利出糧戶口」HK\$5,000,000或以下之存款結存。

「渣打紅利出糧戶口」迎新優惠^{1,2,5}

每月薪金金額 (HK\$)	80,000或以上	20,000至80,000以下	5,000至20,000以下
「亞洲萬里通」里數 ⁶	A 6,000	A 3,000	A 1,000
或			
現金回贈 (HK\$)	600	300	100

服務費豁免及綜合理財服務優惠^{1,2,5,7}

全新開立綜合理財服務，除可享首四季服務費豁免優惠外，更可享額外禮遇：

- (i) 「優先理財」客戶可獲**3,000**「亞洲萬里通」里數⁶或**HK\$300**現金回贈；
- (ii) 「Premium理財」客戶可獲**2,000**「亞洲萬里通」里數⁶或**HK\$200**現金回贈；
- (iii) 「快易理財」客戶可享**永久服務費豁免優惠**

自動轉賬繳費服務迎新優惠^{1,2,8}

成功開立自動轉賬繳費服務之項目	5項或以上	4項	3項	2項	1項
「亞洲萬里通」里數 ⁶	A 6,000	A 4,000	A 3,000	A 2,000	A 1,000
或					
現金回贈 (HK\$)	600	400	300	200	100

開立服務禮遇

	「優先理財」	「Premium理財」	「快易理財」
即時獎賞 (HK\$)	50現金禮券		
出糧獎賞 (HK\$)	1,000現金回贈	600現金回贈	不適用

渣打信用卡迎新禮遇

全新信用卡客戶⁹遞交渣打信用卡¹⁰主卡申請並符合相關要求，除可享**迎新禮遇**¹¹外，更可獲豁免首年年費。

請攜同下列文件之正本以作開立戶口及申請信用卡之用途：

- 附有閣下照片的身份證明文件
- 附有閣下姓名之住址證明文件
- 閣下之入息證明文件(如適用)

如欲預約開戶或查詢上述優惠詳情，請致電

或於以下地點及日期開立

借定唔借？還得到先好借！

EBRM Staff ID:

註：

1. 只適用於客戶開立「渣打紅利出糧戶口」(「**出糧戶口**」)日期前12個月內未曾使用渣打銀行(香港)有限公司(「**本行**」)自動轉賬出糧服務。
 2. 只適用於客戶於出糧戶口開立日後2個月內，透過出糧戶口使用本行自動轉賬出糧服務。
 3. 只適用於合資格客戶在推廣期首天起計過去12個月內並未持有任何本行存款戶口(不論以個人名義或以聯名戶口持有人名義)。
 4. 此優惠不適用於透過任何形式的常行指示存入之出糧款項。
 5. 合資格客戶須符合每月薪金要求。
 6. 合資格客戶必須透過指定本行網頁以名下持有之有效「亞洲萬里通」會員賬戶及所需資料於2018年9月24日至2018年10月31日(如開立有關出糧戶口及/或綜合理財服務之日期為2018年9月24日至2018年9月30日)或2018年10月1日至2019年1月31日(如開立有關出糧戶口及/或綜合理財服務之日期為2018年10月1日至2018年12月31日)，包括首尾兩天成功登記。
 7. 合資格客戶須成功開立有關綜合理財服務。
 8. 合資格客戶須於出糧戶口開立日後2個月內，成功開立1項或以上自動轉賬繳費服務。
 9. 「**全新信用卡客戶**」為現時並未持有及於所申請渣打信用卡主卡批核日起計之過去6個月內沒有取消任何由本行發行之渣打信用卡或MANHATTAN信用卡主卡之申請人。
 10. 渣打信用卡購物簽賬之實際年利率為**31.73%**起至**33.41%**；年費由**HK\$1,800**起至**HK\$2,400**。實際年利率是一個參考利率，以年化利率展示出包括銀行產品的基本利率及其他費用與收費。
 11. 渣打信用卡迎新禮遇受有關條款及細則約束，詳情請參閱「申請渣打信用卡之重要資料及條款及細則」單張或聯絡本行職員查詢。
- 須受有關條款及細則約束。詳情請參閱相關宣傳單張之條款及細則。